
	  

	  

Föreningsmöte 25/8 
 

Närvarande: Marcus, Patrik, HansOla, Ulrika, Birgitta, Maggan 
och Carin. 

 

• Ekonomin ligger som tidigare. 
• Ungdomsfotbollen tränar på i 2 grupper, 

herrfotbollen har fått flera nyförvärv och en positiv 
känsla finns i laget! 

• Handbollen startar inom kort! Det blir inget 
seriespel men cuper kommer det att bli. En cup 
hemma arrangeras förmodligen i januari.  

• Olle Sjöström kommer att köra igång skidsektionen 
igen! Lisa Sjöström vet mer! 

• Jokerlotteriet drar igång igen! 
• Armsjön: Ivar har jobbat på bra och har sin sista 

dag 30/8. Maggan gör städlistor på de aktiva 
medlemmarna. 
 
 
Nästa möte 6/10 kl.18,00 i skidstugan! 

 


